
 

Styremøte i Bydalen vel 18.01.2018 kl. 19 på Bryggeriet 

__________________________________________________________________________________________ 

 

Til stede: Egil Sekkelsten, Thor Andersen, Karianne Fog, Petter Hohmann og Hanne Utne 

1. Ny temakveld på Bryggeriet 

Tema: Trond Svandal om Bydalens historie. Petter avtaler nærmere. 

Tidspunkt: Torsdag 1. eller 15. mars kl. 19. Egil sjekker om lokalene er ledige 

Gratis pizza, salg av drikke + salg av restopplag av Bydalsboken (f.eks. 25,-). 

Petter orienterer også om styrets oppfølging av Wiesebane-/tennisklubbsaken. 

 

2. Oppdatering om utbygging på Wiesebanen  
Petter og John Jones har hatt møter med flere politiske partier (V, H, Sp, og Ap) + 

representanter fra administrasjonen om Wiesebanen (ref. tidligere utsendt brev 

fra Petter). 

3. Kort om utbygging ved Lisleby Allé.  

    Petter orienterte kort om utbyggingsplaner i Lisleby allé. Planinitiativ videresendt 

medlemmene i styret fra Petter 

 

4. Oppdatering om refleksene  

    Reflekser med lys er returnert da lysene ikke fungerte som de skulle.  

 

5. Økonomi. Hvor mange har betalt kontingent? 

    Pr. d.d. har velet 73 betalende husstander. Vi ønsker å verve flere, og legger en 

innsats i det i forbindelse med temakvelden i mars. 

6. Rydding av gamle ting på lager.  

    Vi finner en fredag kveld til rydding i velets arkiv og ting. Egil/Thor sjekker når det 

er ledig på Bryggeriet. 

 

7. Eventuelt  

    Juletrefesten ble avlyst i år. Kom informasjonen for sent ut? 

    Julegrantenningen ble vellykket med godt oppmøte. 

    Anne Kristin Bugdø Petersen averterer velets stoler på Finn.no (gis bort mot  

henting). De står i hennes garasje. 

Vi ønsker å holde årsmøte en torsdag i april.  

Benken på Wiesebanen bør sjekkes. Kan ryggen skrus av? Petter og Thor sjekker det. 

Ting å huske i forbindelse med vårdugnaden: 

Hekker ved lekeplassen bør klippes, nett til fotballmål må skiftes. Bør målene festes 

bedre i bakken? Det trengs en opprydning under broa (det er Mesta som eier dette). 

Hanne sender en henvendelse til Mesta med spørsmål om de kan gjøre noe her. 

 

18.01.2018 

Hanne 


